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0. Voorbereiding overleg wethouder Roy Geers. 
De vergadering wisselt de gewenste onderwerpen en/of vragen uit ter 
voorbereiding van het overleg met wethouder Roy Geers (zie hierna). 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                         
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom. Een bijzonder 
woord van welkom aan wethouder Roy Geers. De wijkraad stelt het bijzonder op 
prijs dat Roy tijd heeft vrij kunnen maken voor overleg met het bestuur.  
Een korte voorstelronde wordt ingelast.  
Kees Henkelman (penningmeester) is door corronabesmetting helaas verhinderd 
deel te nemen. 
 
Roy Geers geeft op zijn beurt aan dat ook hij het overleg met het bestuur 
waardeert en hier waarde aan hecht. Het is goed dat op gezette tijden informatie 
gewisseld wordt. 
 
Jan Timmers licht in algemene termen toe waar de wijkraad voor staat. 
De raad is een actieve club van wijkbewoners die maandelijks vergadert (samen 
met gemeentelijk vertegenwoordiger) over tal van onderwerpen en op basis 
daarvan acties onderneemt. De onderwerpen zijn geclusterd en ondergebracht in 
verschillende portefeuilles waarvoor bestuursleden verantwoordelijk zijn. De 
wijkraad houdt zich o.a. bezig met Sociale Cohesie, Ruimtelijke ordening en 
verkeer, Openbare ruimte en groen, etc.. 
Diverse bestuursleden participeren in verschillende wijkoverstijgende overleggen 
en zijn in voorkomende gevallen aanspreekpunt voor gemeente/wethouders.  
Er vindt afstemming plaats met andere partijen die binnen Rosmalen/Den Bosch 
actief zijn zoals de Gemeente, HEVO, Farent, Annenborch, andere wijkraden e.d. 
Ondersteuning van wijkraden door de gemeente is dan ook belangrijk. 
 
De raad heeft een breed netwerk in de wijk waarmee “opgehaald en gedeeld” 
wordt. Een druk bezochte website wordt onderhouden; maandelijks wordt een 
digitale nieuwsbrief uitgebracht voor de bewoners.  
 
“BijBomans” functioneert als ontmoetingsplek en huiskamer. Hier vinden veel 
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activiteiten door en voor wijkbewoners plaats (ca 130 deelnemers per week). Dit 
vergroot de sociale cohesie, werkt tegen vereenzaming en biedt uitdagingen.  
Jan brengt afsluitend de viering van het 5-jarig-bestaan van BijBomans in 
herinnering waarvoor ook de wethouder uitgenodigd was. Dit was een door de 
wijkbewoners drukbezochte dag met vele initiatieven om elkaar te ontmoeten. 
 
Vervolgens ontstaat er een levendige discussie. Kort samengvat: 
 
Sociale cohesie: 
De wijkraad hecht grote waarde aan het bevorderen van de sociale cohesie in de 
wijk. Molenhoek is een mooie en groene wijk, heeft voldoende voorzieningen en 
scoort hoog positief in de wijkmonitor. Dit betekent echter niet dat er niets meer te 
doen is op het gebied van sociale cohesie. De wijk scoort ook hoog als het gaat 
om vergrijzing die alleen nog maar zal toenemen. Niet alleen door corona kunnen 
we ook binnen de wijk vereenzaming waarnemen. Het is daarom belangrijk dat wij 
elkaar in de wijk en buurten kunnen en willen ontmoeten en elkaar de helpende 
hand willen toesteken. Dit jaar zijn hiertoe initiatieven ontwikkeld binnen die 
inhoud krijgen onder de naam “Buurtbijen”. Een aantal wijkbewoners hebben 
elkaar opgezocht en gevonden als supportgroep voor dit initiatief. De raad is ook 
aangesloten bij het gemeentelijk initiatief “Huisbezoeken 80+ “. 
 
Roy Geers stelt dat de wijk Molenhoek vanuit de gemeente op dit gebied weinig 
aandacht behoeft en zorg geeft; in andere wijken speelt dit veel sterker. Hij wil 
echter de initiatieven om de socoale cohesie te bevorderen daar waar mogelijk 
ondersteunen en nodigt het bestuur dan ook uit om in contact te treden met de 
gemeentelijke instanties indien dit behulpzaam kan zijn. 
 
BijBomans als ontmoetingsplek/huiskamer:  
Van groot belang is de continuïteit van deze voorziening o.a. door gemeentelijke 
steun (huisvesting, financiering/subsidie e.d). 
 
Roy Geers onderschrijft het belang van “BijBomans”als ontmoetingsplek. Hij wijst 
echter ook op de (on)mogelijkheden van de gemeente. Reeds eerder is 
aangegeven dat wijkraden en verenigingen die gebruik maken van gemeentelijk 
vastgoed of hierbij financieel ondersteund worden er rekening mee moeten 
houden dat de (financiële) ruimte binnen de gemeente afneemt. Wijkraden en 
verenigingen zullen ook zelf meer creatieve oplossingen dienen te vinden om hun 
exploitatie rond te krijgen. Gedacht kan worden aan het genereren van eigen 
inkomsten (b.v. eigen bijdragen lidmaatschap, inkomsten restauratieve diensten/ 
voorzieningen, actieve sponsorwerving, etc). Ook een nadrukkelijkere 
samenwerking tussen verenigingen (b.v. delen van kennis en kunde en 
lokaliteiten) kan hier positief aan bijdragen. 
Roy Geers benadrukt dat de gemeente de intentie heeft om de huidige 
voorzieningen zo lang mogelijk in stand te houden. 
 
Ruimtelijke ordening en verkeer:  
De wijk ligt ingeklemd tussen de A-2 en A-59 en ondervindt veel last en ongemak 
hiervan; er vindt veel sluipverkeer plaats door de wijk.  
Ook zijn er diverse situaties, versterkt door bovenstaande, die duidelijk aandacht 
en actie nodig hebben om de wijk “veilig” te maken.  
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De wijkraad beseft dat de gemeente v.w.b. de ontwikkelingen A-2 en A-59 sterk 
afhankelijk is van wat er op landelijk en provinciaal niveau plaatsvindt. De raad 
volgt deze ontwikkelingen met grote belangstelling en ook hiervoor is een 
werkgroep actief. Dit mag echter geen excuus zijn om onveilige situaties binnen 
de wijk op de lange baan te schuiven. 
 
Roy Geers geeft aan dat deze problematiek en daarmee grote uitdaging ook de 
gemeentelijke aandacht heeft. We moeten wel beseffen dat de ontwikkelingen 
verlopen in het landelijk en provinciaal tempo. Hij nodigt de raad uit om de 
grootste wijkknelpunten te bespreken met het ambtelijk apparaat van de 
gemeente. 
 
Openbare ruimte en groen:  
De wijk Molenhoek is ruim 50 jaar oud en de infrastructuur vraagt om 
aandacht/vervanging. In dit kader moet dan tevens aandacht komen voor 
waterbeleid (riolering, afkoppelen, berging) verkeersveiligheid, 
groenvoorzieningen, speelplaatsen, verduurzaming woonomgeving e.d. 
Om hier goed op te kunnen inspelen -samen met de bewoners- is een lange 
termijn onderhoudsplan van de gemeente met bijbehorende aanpak en 
investeringen voor de wijk nodig.  
Sinds ruim een jaar is een werkgroep van de wijkraad samen met de 
gemeentelijke instanties in overleg om aan de gewenste onderhoudsplanning 
invulling te geven. 
 
Roy Geers vind het een goede zaak dat de wijkraad en het gemeentelijk apparaat 
elkaar op dit gebied gevonden hebben en zal daar waar nodig dit initiatief 
ondersteunen. 
 
Jan Timmers bedankt de wethouder voor zijn openheid en (in)formele 
toelichtingen. Roy Geers verlaat vervolgens de vergadering. 
 
De aanwezigen kijken kort samenvattend terug op het overleg. Samenvattende 
conclusie: het was een onderhoudend en zinvol overleg met voldoende 
infowisseling en aanknopingspunten voor vervolgoverleg. 
 

2. Mededelingen vooraf. 
Er zijn geen mededelingen vooraf. 

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven). 
De correspondentielijsten week 45 t/m week 49 2021 geven geen aanleiding tot 
verdere opmerkingen.  
 

4. Verslag BV 09 november 2021.  
Naar aanleiding van het verslag zijn voor nu geen dringende opmerkingen en het 
verslag kan worden vastgesteld en goedgekeurd. Het wordt de volgende 
bijeenkomst voor de volledigheid nog even nagelopen: 
- Evaluatie Opendag BijBomans en 5-jarig bestaan. 
- Buurtbijen. 
- Notitie m.b.t. Wet bestuur en toezicht rechtspersonen. 
- Notitie m.b.t. Tekeningsbevoegdheid bij sponsorcontracten.  
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- Voorbereiding tijdelijk asielzoekerscentrum Autotron. 
 

5. Rondje langs de werkgroepvelden. 
Wordt aangehouden voor de volgende bijeenkomst. 
 

6. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 
Er komt niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

 
7. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 
 

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 

 


